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Rethinking a Wheeler delayed-choice gedanken experiment

Jeffrey H. Boyd a)

57 Woods Road, Bethany, Connecticut 06524, USA

Based on an unconventional interpretation of quantum experiments, this article proposes that wave-particle duality is false. Instead, we are immersed in an ocean of zero-energy waves, which particles follow. Our theory is supported by our interpretation of a Wheeler delayed-choice gedanken experiment, experiments involving excited Rydberg atoms in a resonant cavity, and a neutron interferometer experiment.

Sur la base d'une interprétation peu conventionnelle des expériences quantiques, cet article explique que la dualité onde-particule est fausse. En fait, nous sommes plongés dans un océan d'ondes d'énergie zéro que les particules suivent. Notre théorie est soutenue par notre interprétation d'une expérience “gedanken” de Wheeler de choix retardé, ainsi que par les expériences impliquant des atomes excités de Rydberg dans une cavité résonnante et l'expérience de interférométrie de neutrons.
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